
 

2024年伊萨夸高中通宵毕业派对 

什么是通宵毕业派对？ 

通宵毕业派对类似于大西雅图地区的成人礼，数百所高中几十年

来一直在毕业典礼当晚举办这个派对。所有伊萨夸高中的毕业生都能购买门

票参加这个活动。这项一生一次的活动旨在为毕业生提供一个安全的聚会场

所，让他们在此地点举行一场虽无酒精但却充满欢乐的庆祝派对。这是一场

费用全包的派对：所有的场地费用、食物、饮料、娱乐、交通、监督、奖

品、惊喜礼物等等都包含在票价中。多年来我们从毕业生那里得到的一致反

馈是：孩子们永远不会后悔参加通宵毕业派对。 他们认为这是用一种非常有

趣的方式来纪念 12年多的努力学习。为了保留惊喜和最终的乐趣，我们特意

给予毕业生很少的细节！ 

通宵毕业派对是如何运作的？ 

当 T-Mobile 公园的毕业典礼结束后，已购买通宵毕业派对门票的毕业生更换

衣服（公园内没有换衣室，毕业生需要在车上换衣服），然后在 T-Mobile 公园

外面集合搭乘巴士。在毕业典礼前，毕业生将有机会选择与之一起乘坐巴士

的朋友（或一群朋友）。除了运动衫和手机/便携式充电器外，毕业生不得携

带任何物品。我们会为他们提供其他所有可能需要的物品。如有食物过敏等

特殊情况，请提前与派对主席联系。随后巴士启程前往第一个秘密场所。 在

那里，无数的乐趣正等待着毕业生去探索。我们会为毕业生供应食物和饮

料。我们还设立了一个区域供恐黑恐夜学生使用。监管家长会策略性地驻扎

在场所各处，以确保没有人进入或离开场所，为毕业生提供一个安全的空

间。晚些时候，毕业生将再次乘坐巴士前往第二个秘密场所继续玩乐！巴士

将于 6月 18日星期二早上 5点返回伊萨夸高中。毕业生不能将车留在学校过

夜，我们希望有成年人能来学校接他们，以确保他们在整夜未眠后能安全回

家。 

 

毕业派对的费用是多少？ 



门票从八月份就已经开始在线上注册销售了，3月 1号早鸟价格截止。通宵毕

业派对门票的价格是 225 美元，我们在此再次强调，这是全包价，包括了长

达 7小时的充满欢乐的活动的费用。学生可申请部分或全额奖学金。我们会

对申请学生的身份保密。请发送电子邮件至 

IHPTSAfamilyresources@gmail.com 查询申请资格。抱歉的是，我们对此活动

不提供退款服务。门票销售收入 全部直接用于举办派对，这不是 PTSA 的筹

款活动。 

 

下一步干什么？ 

 

点击如下链接购买门票：

https://issaquahhighptsa.org/Packet/Senior/ProductsPacketPage/1 

毕业生购买门票后，我们会将需要的文件提交至办公室。我们需要所有表格

的纸质复印件，所有文件必须在 5月 15日前提交。如果您愿意担任通宵毕业

派对的监护人，请联系派对主席。 

 

通宵毕业派对主席： 

Keri Kiefer（keri.kiefer@gmail.com） 

Karissa Mobilia（mobilia@comcast.net） 
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2024 ISSAQUAH HIGH SCHOOL ALL NIGHT GRAD PARTY 

 

What is the All Night Grad Party? 

All Night Grad Parties are like a rite of passage in the greater Seattle area and have 

been happening the night of graduation at hundreds of high schools for decades. 

Any graduating senior at Issaquah High School is invited to purchase a ticket and attend. This once-

in-a-lifetime-event was created to be a safe place for the graduating class to gather one last time in a 

secure location(s) and provide an alcohol-free, entertainment-filled celebration. This party is all 

inclusive meaning all venue costs, food, drink, entertainment, transportation, supervision, prizes, 

surprises, and more are all included in the ticket price.  The consistent feedback from graduating 

seniors is that kids never regret attending their All Night Grad Party and it’s a super way fun to honor 

12+ years of hard work.  The seniors are intentionally given very few details in order to maintain an 

element of surprise and ultimate fun! 

How Does the All Night Grad Party Work? 

Immediately following the graduation ceremony at T-Mobile Park, the seniors with a purchased ticket 

for the All Night Grad Party will be expected to change their clothes (unfortunately there is not a 

space provided inside the park, and this will have to happen in the car) and meet outside T-Mobile to 

board motor coach buses. Prior to graduation, the seniors will have the opportunity to select a friend 

or group of friends to ride the bus with on grad night. Seniors will not be allowed to bring any 

belongings with them except a sweatshirt and their phone/portable charger.  Everything else they 

could possibly need will be provided for them (pre-arranged exceptions can be made with the party 

chairs for food allergies).   

The buses will depart for the first secret location where tons of fun await the seniors, and food and 

beverages will be served. There will be an area designated for those students who wish to escape the 

energy of the evening as needed.  Chaperones are stationed strategically so that nobody can enter or 

leave the premises maintaining a safe space for the seniors.  Later in the night, seniors will board the 

buses again and head to a second secret location for more fun! Buses will return the seniors to IHS at 

5am Tuesday 6/18.  Seniors are not allowed to leave a car at IHS overnight and are expected to have 

an adult pick them up to ensure a safe ride home after being up all night. 

What is the Cost of the Grad Party? 

Tickets have been on sale since the online registration process in August and early bird pricing ended 

3/1/24.  The price for an All Night Grad Party ticket is $225 which again, is all inclusive and covers 7 

hours of action packed fun. Partial or full scholarships are available and confidential.  Email 

IHPTSAfamilyresources@gmail.com to inquire about qualifying.  Unfortunately we can not offer 

refunds for this event. 100% of the proceeds from ticket sales goes directly to fund this party and it is 

not a fundraiser for the PTSA. 

What’s Next? 

Purchase tickets here: https://issaquahhighptsa.org/Packet/Senior/ProductsPacketPage/1 

Once a ticket is purchased for the senior, paperwork will need to be turned into the office.  We need a 

hard copy of all forms and all paperwork is due by May 15th. If you would like to volunteer to 

chaperone for the All Night Grad Party, please contact the Co-Chairs. 

All Night Grad Party Co-Chairs:  Keri Kiefer (keri.kiefer@gmail.com) and Karissa Mobilia 

(mobilia@comcast.net) 
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